

Prospective Participating Companies

拟出访企业



Sichuan Jianshan Technology Co., Ltd.

四川见山科技有限责任公司

<https://www.jianshankeji.com/>

Sichuan Jianshan Technology Co., Ltd. is a National High-Tech Enterprise and a National “Little Giant” Specialized and Sophisticated Enterprise specializing in computer graphics and digital twin technologies.

The company develops high-precision digital twin city platforms and visualization solutions for smart cities, industrial parks, real estate development, cultural tourism, and industrial digitalization. Through advanced digital twin technologies, Jianshan enables intelligent urban governance, operational management, and data-driven decision-making. Its business has expanded across China and is gradually entering international markets.

Cooperation Needs

Seeking cooperation with Italian partners in the fields of **smart cities, industrial park development, urban planning, real estate, and digital transformation services.**

Key Areas of Interest

- Digital twin city construction
- Urban digitalization and intelligent governance
- Joint technology projects
- Smart park management and operation
- Digital transformation solutions

见山科技以计算机图形学为核心, 专注于高精度数字孪生城市底座平台的国家高新技术企业和国家级专精特新“小巨人”企业。为智慧城市、地产等行业提供数字孪生可视化解决方案, 用数字世界“预演”未来。总部位于成都, 业务覆盖全国并已拓展至海外市场。

合作需求

希望对接意大利智慧**城市运营商、产业园区管理机构、城市规划机构、房地产开发企业及数字化服务企业**, 共同开展**数字孪生城市建设、智慧园区运营及城市数字化转型**合作。



企业代表团信息持续更新, 请以下方链接页面为准

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1sVkkUPoWNNXQ_080WnMZ5fBPWIB3Hyvo0BXWIZns9MU/edit?usp=sharing

Chengdu Gwatt Technology Co., Ltd.

成都吉瓦特科技有限公司

<http://www.gwattstar.com/>

Chengdu Gwatt Technology Co., Ltd., established in 2015, is a high-tech enterprise specializing in the research, development, manufacturing, and services of new energy power equipment and integrated information electronic systems. The company operates a 10,000-square-meter R&D and production base equipped with advanced testing laboratories.

Its business covers photovoltaic inverters, energy storage systems, EV powertrain testing solutions, satellite communications, satellite remote sensing, telemetry and control systems, UAV applications, radio monitoring, and spectrum management technologies. Gwatt is recognized as a pioneer and market leader in large-scale matrix switching technologies and maintains extensive cooperation with universities, research institutes, and industrial partners worldwide.

Cooperation Needs

Gwatt seeks to connect with Italian partners in the fields of **new energy, power equipment, energy storage, aerospace, aviation, and industrial park development.**

Key Areas of Interest

- Photovoltaic inverters
- Smart grid technologies
- UAV applications
- Energy storage systems
- Satellite communications

成都吉瓦特科技有限公司成立于2015年，注册资本1000万元，拥有10000平方米科研生产基地及专业测试实验室。公司专注于新能源电力装备与综合信息电子系统的研发、生产和服务，产品涵盖光伏逆变器、储能系统、电动汽车动力总成测试系统等新能源领域，同时在卫星通信、卫星遥感、卫星测控、无人机应用、无线电监测及频谱管理等领域拥有领先技术和产品。

公司拥有经验丰富的电力电子、能源控制及信息通信研发团队，与国内外高校、科研机构 and 制造企业建立了长期合作关系，是大规模矩阵交换技术的原创者和行业领先企业。

合作需求

希望对接意大利**新能源、电力设备、储能系统及航天航空领域企业、科研机构和产业园区**，围绕**光伏逆变器、储能系统、智能电网、卫星通信及无人机应用**等方向开展技术交流、联合研发、市场合作及项目落地。



Sichuan Borns Medical Robotics Inc.

四川博恩思医学科技有限公司

<https://www.bornsrobot.com/>

Sichuan Borns Medical Robotics Inc. is a high-tech enterprise dedicated to the research, development, manufacturing, and commercialization of minimally invasive surgical robots and intelligent medical equipment.

The company focuses on technological innovation in artificial intelligence, robotic control systems, medical imaging navigation, and precision medicine, aiming to develop internationally competitive robotic surgical platforms that provide safer, more precise, and more efficient surgical solutions for healthcare providers.

Cooperation Needs

Seeking partnerships with Italian surgical robotics companies, hospitals, universities, and research institutions in the fields of **surgical robotics, clinical healthcare, medical research, and minimally invasive surgical technologies**.

Key Areas of Interest

- Minimally invasive surgical robotic systems
- Clinical application and validation
- International market development
- Surgical robotics technology development
- Medical device innovation

四川博恩思医学机器人有限公司专注于微创手术机器人及智能医疗装备研发, 是一家集医疗机器人研发、生产和产业化于一体的高科技企业。

公司围绕人工智能、机器人控制、医学影像导航和精准医疗等方向开展技术创新, 致力于打造国际领先的微创手术机器人平台, 为医疗机构提供更加精准、安全、高效的手术解决方案。

合作需求

希望对接意大利**手术机器人企业、医疗机构、大学及科研院所**, 围绕**微创手术机器人**开展技术交流、联合研发、临床合作、产品测试验证及国际市场合作。



Sichuan Anaji Electric Power Technology Co., Ltd.

四川安那际电力科技有限公司

Founded in 2006, Sichuan Anaji Electric Power Technology Co., Ltd. is located in Chengdu Qingbaijiang Economic Development Zone, a national-level economic and technological development zone. Covering an area of 76 mu (approximately 50,000 square meters), the company specializes in special-purpose equipment manufacturing and precision machining services.

Its non-standard precision components and supporting equipment are widely used in wind power, nuclear power, thermal power, petrochemical, and railway industries. The company has established a comprehensive manufacturing and quality management system and serves many leading enterprises in China's energy and equipment manufacturing sectors, including Dongfang Turbine Co., Ltd. under Dongfang Electric Corporation.

Cooperation Needs

Seeking cooperation with Italian partners in the fields of **thermal power, wind power, energy equipment manufacturing, and industrial supply chains**.

Key Areas of Interest

- Precision machining
- Wind power equipment
- Equipment supply and supporting services
- Thermal power equipment
- Energy equipment components

四川安那际电力科技有限公司成立于2006年, 位于国家级经济技术开发区——成都青白江经济开发区, 占地76亩, 是一家专注于专用设备研发制造及精密机械加工的服务型制造企业。

公司长期为能源装备及高端装备制造行业提供配套服务, 生产的非标精密零部件及成套设备广泛应用于风电、核电、火电、石油化工、轨道交通等领域。公司拥有完善的生产制造体系和质量管理体系, 主要客户涵盖国内行业头部企业, 并长期服务于中国东方电气集团东方汽轮机有限公司等大型装备制造企业。

合作需求

希望对接意大利**火电、风电及能源装备制造企业**, 开展**精密零部件加工、装备配套、技术交流及供应链合作**。



Chengdu Huanuo Co-Create Technology Co., Ltd.

成都华诺同创科技有限公司

Chengdu Huanuo Co-Create Technology Co., Ltd. is a technology innovation service company specializing in technology transfer, intellectual property operations, and commercialization of scientific and technological achievements.

The company focuses on introducing, evaluating, transferring, and commercializing advanced technologies, equipment, and intellectual property in intelligent manufacturing, robotics, environmental protection, specialty chemicals, and advanced polymer materials. Through its extensive domestic and international innovation network, Huanuo facilitates cross-border cooperation, technology transfer, talent exchange, and industrial collaboration.

The company is committed to building bridges between Chinese enterprises and global innovation resources, accelerating technology commercialization and industrial development.

Cooperation Needs

Seeking cooperation with Italian enterprises and research institutions in the fields of **intelligent equipment, robotics, energy conservation, environmental protection, advanced materials, and specialty chemicals.**

Key Areas of Interest

- Intelligent equipment and robotics
- Environmental protection solutions
- Specialty chemicals
- Energy-saving technologies
- Advanced materials
- Industrial technology innovation

成都华诺同创科技有限公司是一家专注于科技成果转化与知识产权运营服务的科技创新服务机构, 重点围绕智能装备、机器人、节能环保、高端化工、高分子新材料等领域开展国际技术引进、技术评估、知识产权运营、成果转化及产业合作服务。

公司依托国内外创新资源网络, 持续推动先进技术、创新产品和高层次人才资源的跨境流动与产业化落地, 致力于搭建中国与国际创新资源之间的合作桥梁, 促进科技成果产业化和企业创新发展。

合作需求

希望对接意大利**智能装备、机器人、节能环保、新材料及高端化工领域企业和研发机构**, 引进先进技术、产品及人才资源, 推动技术转移和产业合作。



Chengdu Skysoft Information Technology Co., Ltd.

成都天软信息技术有限公司

<https://www.cdskysoft.com/>

Founded in 2014, Chengdu Skysoft Information Technology Co., Ltd. (Skysoft) is a national high-tech enterprise specializing in telecommunications technologies and software information services. The company employs nearly 300 professionals, with more than 90% dedicated to research and development.

Skysoft is one of the few companies in Western China that operates an independent comprehensive telecommunications testing laboratory. It provides end-to-end R&D capabilities for 5G and LTE terminals and modules, wireless routers, in-vehicle communication systems, and multimedia products, offering integrated solutions from product design and testing to mass production support.

The company maintains long-term strategic partnerships with internationally renowned enterprises and has delivered products and technical services to more than 30 customers, including over 10 Fortune Global 500 companies. Skysoft has extensive experience in telecommunications, IoT technologies, and smart device development.

Cooperation Needs

Seeking partnerships with Italian companies in the fields of **telecommunications, IoT, smart devices, and digital technologies.**

Key Areas of Interest

- Telecommunications technologies
- Smart devices
- Product development and innovation
- IoT solutions and applications
- Digital technology solutions

成都天软信息技术有限公司(Skysoft)成立于2014年,是一家专注于通信技术研发及软件信息服务的国家高新技术企业。公司现有员工近300人,其中90%以上为研发人员。

Skysoft是中国西部地区少数拥有独立综合通信测试实验室的企业之一,具备5G、LTE终端及模块、无线路由器、车载通信、多媒体系统等软硬件研发能力,可为客户提供从产品设计、研发测试到量产支持的一体化解决方案。

公司与多家国际知名企业建立长期战略合作关系,已累计为30余家企业提供产品研发与技术服务,其中包括10余家世界500强企业,在通信技术、物联网及智能终端领域拥有丰富经验。

合作需求

希望对接意大利**通信设备、物联网、智能终端及数字技术企业**,开展产品研发、技术合作及国际市场拓展。



Chengdu Yiwei New Energy Vehicle Co., Ltd.

成都壹为新能源汽车有限公司

<https://1vtruck.com/>

It is a high-tech enterprise focusing on the design of electric vehicle chassis, vehicle control systems, electric motors, motor controllers, battery packs, and intelligent network information technology. The company boasts 17 years of experience in the development and practical application of new energy vehicles, with a portfolio that includes over 300 special-purpose electric vehicles.

The company's products encompass electric chassis systems, including but not limited to:

- Electric chassis for trucks, buses, ships, loaders, excavators, cranes, and mining trucks.
- Integrated motor units that are lighter, smaller, and more flexible.
- AI-controlled vehicle units that utilize visual recognition technology to dynamically adjust vehicle power output based on road conditions, saving energy and improving efficiency.
- Custom-developed intelligent screen control systems for vehicle bodies, suitable for various sanitation vehicle models.

Cooperation Needs

Seeking cooperation with Italian partners in the fields of **municipal services, sanitation vehicles, special-purpose vehicles, electrification, and intelligent mobility solutions.**

Key Areas of Interest

- Municipal and sanitation vehicles
- Intelligent vehicle upgrading
- European market application scenarios
- Special-purpose vehicle electrification
- Smart operation and management systems

成都壹为新能源汽车有限公司成立于2018年9月，是一家专注于电动汽车底盘设计、车辆控制、电动机、电机控制器、电池包和智能网络信息技术的高科技企业。公司拥有17年的新能源汽车开发和实践经验，以及300多个特殊用途电动车辆的业务。

公司的产品涵盖了电动底盘系统，包括但不限于：

- 电动卡车、巴士、船只、装载机、挖掘机、起重机和矿用卡车的电动底盘。
- 集成设计的电机单元，更轻、更小、更灵活。
- 车身AI控制单元，采用视觉识别技术，根据工作道路场景动态调整车身动力输出，节省能源并提高效率。
- 定制开发的车身安装智能屏幕控制系统，适用于不同的环卫车型。

合作需求

希望对接意大利**市政及环卫专用车辆制造企业**，共同开展新能源专用**车辆电动化、智能化升级合作**，以及**欧洲市场业务拓展**。



Zonergy Corporation

兴储世纪科技股份有限公司

<https://www.zonergy.com/>

Founded in 2007, the company is a globally renowned comprehensive service provider for PV and energy storage smart microgrid solutions. As a national high-tech enterprise, its products and solutions cover power generation side, energy storage, inverter control, and more, with markets in over 30 countries and regions worldwide. The company focuses on technological innovation, operates a national postdoctoral research workstation, and built Sichuan's first sodium-ion battery energy storage demonstration project in 2023.

Cooperation Needs

Seeking partnerships with Italian companies in the fields of **photovoltaic power generation, energy storage, renewable energy investment, and project operation.**

Key Areas of Interest

- Photovoltaic power generation
- Battery energy storage systems
- Smart microgrid projects
- European PV and energy storage market development

公司成立于2007年, 是全球知名的光储智能微电网解决方案综合服务商。作为国家级高新技术企业, 其产品和解决方案涵盖发电侧、储能、逆变控制等领域, 市场覆盖全球30多个国家和地区。公司注重技术创新, 拥有国家级博士后科研工作站, 并于2023年建成了四川省首个钠电储能示范项目。

合作需求

希望对接意大利**光伏、储能及新能源投资运营企业**, 拓展**欧洲光储市场**, 共同推进**光伏发电、储能系统及智能微电网项目合作**。



Tianfu International Technology Transfer Center

天府国际技术转移中心

<https://www.ittcgroup.com/>

The Tianfu International Technology Transfer Center (ITTC), jointly supported by Sichuan Province, Chengdu City, and Sichuan Tianfu New Area, has focused on cross-border technology transfer, startup incubation, and innovation ecosystem development since 2021.

ITTC has established partnerships across more than 50 countries and worked with over 200 overseas enterprises. It has facilitated the transfer of 17 international projects, generating RMB 170 million in technology contracts, incubated over 60 startups, and trained more than 600 technology brokers.

ITTC provides technology validation, IP licensing, international matchmaking, policy advisory, and startup acceleration services. It also organizes over 50 technology roadshows, industry forums, and international exchange events annually.

Cooperation Needs

ITTC is seeking international partners in **technology transfer, investment and financing, science and technology park development, university-industry collaboration, research commercialization, incubation**, and other innovation services.

Key Areas of Interest

- Low-Carbon Economy
- AI
- Biopharmaceuticals
- New Energy
- Biotechnology
- Embodied AI Robots

天府国际技术转移中心(ITTC)由四川省、成都市和四川天府新区共同支持建设。自2021年成立以来,中心围绕跨境技术转移、科技企业孵化和创新生态建设,持续推动国际创新资源与中国市场、产业需求及应用场景高效对接。

目前,ITTC已与芬兰、德国、泰国等50余个国家建立合作关系,服务和对接海外企业200余家,推动17个国际技术项目落地,促成技术合同金额约1.7亿元;累计孵化科技企业600余家,培养技术经纪人600余名。

中心可为合作伙伴提供技术评估验证、知识产权许可、国际项目对接、政策咨询及企业加速等服务,并通过技术路演、产业论坛、国际交流等形式,每年举办各类创新合作活动50余场。

合作需求

寻找**国际技术转移合作伙伴、国际投融资机构、科技园区、高校与科研院所、孵化器**等科技服务机构合作伙伴。当前主要关注:**低碳经济、新能源、AI、生物科技、生物医药、具身智能机器人**等。



企业代表团信息持续更新,请以下方链接页面为准

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1sVkkUPoWNNXQ_080WnMZ5fBPWIB3Hyvo0BXWIZns9MU/edit?usp=sharing